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O nowej „siódemce” i kanalizacji
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Tematy budowy drogi ekspresowej nr 7 oraz kanalizacji sanitarnej w aglomeracji M?awa zdominowa?y
?rodowe zebranie mieszka?ców osiedla Warszawska. Na ich pytania odpowiadali Burmistrz Miasta
M?awa i inni przedstawiciele ratusza.
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W zwi?zku ze zbli?aj?c? si? budow? odcinka drogi ekspresowej nr 7 przebiegaj?cego przez nasze
miasto, burmistrz S?awomir Kowalewski wraz z naczelnikami kilku wydzia?ów i przedstawicielami
komórek urz?du miasta spotkali si? z mieszka?cami domów osiedla Warszawska, by przedstawi? im
koncepcj? planowanego w?z?a Warszawska – dwupoziomowego, rozbudowanego skrzy?owania nowej
„siódemki” z drog? wojewódzk? nr 544. Szczegó?y dotycz?ce planowanego wygl?du obiektu
in?ynierskiego omówili, posi?kuj?c si? rysunkami technicznymi, burmistrz oraz Naczelnik Wydzia?u
Gospodarki Komunalnej Piotr Tomaszewski. – ?ycz? sobie, ?eby ten uk?ad komunikacyjny jak
najszybciej powsta? – nie ukrywa? S?awomir Kowalewski. Mia? tu na my?li zarówno bezpiecze?stwo
uczestników ruchu, jak te? korzy?ci wynikaj?ce ze zwi?kszenia atrakcyjno?ci inwestycyjnej okolicznych
terenów. Licznie przybyli mieszka?cy mogli zadawa? przedstawicielom ratusza pytania dotycz?ce
interesuj?cych ich kwestii. Ciekawi?y ich m.in. przebieg obecnych ulic po zrealizowaniu inwestycji i
parametry nowo budowanych dróg.

Spor? cz??? spotkania po?wi?cono najwi?kszej z obecnie realizowanych inwestycji – budowie kanalizacji
sanitarnej na terenie aglomeracji M?awa. Przebieg prowadzonych prac zreferowa?a Kierownik Jednostki
Realizuj?cej Projekt Anna Mia?ka-Kruszewska. Za pod??czanie swoich posesji do przykanalików
dzi?kowa? mieszka?com S?awomir Kowalewski. Prosi? te? tych, którzy jeszcze tego nie zrobili, aby
dope?nili niezb?dnych formalno?ci. Uczestnicy zebrania zabierali tak?e g?os m.in. w sprawach programu
dotacji do wymiany pieców, bezpiecze?stwa komunikacyjnego na terenie osiedla oraz M?awskiej
Komunikacji Miejskiej.

Gospodarzem ?rodowego zebrania by? Przewodnicz?cy Zarz?du Osiedla Warszawska Pawe?
Staniszewski.
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